
OKÉNKO ZŠ a MŠ HOŘIČKY

ZÁKLADNÍ  ŠKOLA  
Školní rok 2022/2023 jsme zahájili s počtem 146 žáků, počet žáků nám oproti loňskému roku opět
mírně stoupl. Škola funguje již čtvrtým rokem s 9 třídami (jsme tedy plně organizovanou školou) a
školní družina pracuje ve třech odděleních. 
Personál školy zaznamenal mírné zemětřesení. Po mnoha letech odešla naše vynikající paní učitelka
1. stupně Mgr.  Ludmila Jirásková. Za její  dlouholetou poctivou práci  ji  mnohokrát děkujeme a
přejeme jí hodně zdraví a klidu s její rodinou. Dále naši školu opustila paní učitelka 1. stupně Mgr.
Michala  Hejčlová  a  paní  asistentka  Iva  Ulichová.  Oběma  rovněž  děkujeme  a  přejeme  mnoho
úspěchů  v  novém  zaměstnání.  Jak  se  nám  povedlo  tyto  pracovnice  nahradit?  Paní  Jiráskovou
nahradí  Mgr.  Adéla  Rollerová,  která  bude třídní  učitelkou 3.  třídy,  té  bude pomáhat  asistentka
Denisa Kožená. Paní Hejčlovou pak nahradí Mgr. Petra Vojtíšková.  
Do 1. třídy nám nastoupilo 17 prvňáčků a jejich třídní učitelkou je zkušená paní učitelka Mgr. Jana
Neumannová.   Na konci  roku odešlo na střední  školy 14 deváťáků.  Několik dětí  (tak jako i  v
minulých letech) nastoupilo ještě do jiných ročníků a několik jich odešlo.
Škola  pokračuje  v  digitalizaci  z  minulého školního roku.  Osvědčila  se  nám elektronická  třídní
kniha, elektronická žákovská knížka na 2. stupni a digitální stravovací systém. V těchto systémech
budeme pokračovat. Dalším krokem kupředu jsou nové webové stránky školy.
Největší změna však nastane již brzy. Těší se na ni žáci i pedagogové. Bude nová tělocvična! K této
problematice vám sdělí více informací pan starosta.  

MATEŘSKÁ ŠKOLA
Během letošních hlavních prázdnin byla školka v provozu do 1.7., poté byla 7 týdnů uzavřena a její
provoz byl obnoven 22.8. Školka v letošním školním roce není zcela naplněna, máme ještě několik
volných míst.
Personální obsazení školky zaznamenalo změnu. Asistentka paní Jana Trchalíková se přesune do 1.
třídy i se svým svěřencem. Školku již chvíli udržuje a bude od září udržovat v čistotě paní Lucie
Vaňková.

A jak jsme připraveni na nový školní rok? JSME!

Mgr. Karel Dvořáček, ředitel školy


